I want to present some information about our school and the school museum. 
1. This is our school which is called the white school. 
2. The school was renovated not long ago. 
3. The school was named after Yuri Alasheev. He was a test pilot. There is a bust of Alesheev. 
4. On this slide you can read some information about our school organizations: svetlyachki, alasheevtsy, yunost. 
5. The pride of our school is its museum.
6.The founder of the museum was Sergei Matveyevich Konchev. This is Chepurina Natalia Nikolaevna – the head of the museum. 
7. The museum contains a lot of materials. 
8. This slide is about our famous  school - leavers. 
9. The next slide is about the history of our region. 
10. There are many documents on the heroes of the Great Patriotic War. 
11. This is Vologodskaya Elizaveta Yakovlevna.. She was on the scout. She helped to save Krakow from destruction. 
12. And this is the main part of our museum about Yury Alasheev. 
13. At the end of my presentation I want to say these words: without the past there is no present. 

Я хочу представить некоторую информацию о нашей школе и школьном музее.

Это наша школа, которую называют белой школой.

Школа отремонтирована в настоящее время.

Школа была названа в честь Юрия Алашеева. Он был летчиком испытателем. Есть бюст Алешеева.

На слайде вы можете прочитать некоторую информацию о наших школьных организациях:

Гордость нашей школы это ее музей

Основателем музея был Сергей Матвеевич Кончев. Это Чепурина Наталья Николаевна- руководитель музея.

В музее находится много материалов.

Этот слайд о знаменитых выпускниках школы.

Следующий слайд о истории нашего района.

Есть много документов, посвященных героям Великой отечественной войны.

Это Вологодская Елизавета Яковлевна. Она была в разведке. Она помогала спасать Краков от разрушения.

Это главная часть нашего музея о Юрии Алашееве.

В конце моей презентации я хочу сказать такие слова: без прошлого нет настоящего.

